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Geachte mevrouw Valckx,  
 
Hierbij ontvangt u onze reactie op de door u gestelde artikel 32 vragen inzake ontvangen brieven 
waarin zorgen worden geuit over camping De Heldense Bossen.  
 
1. Wat is de juridische verhouding tussen de gemeente Peel en Maas en camping de 
Heldense Bossen? 
 
Gemeente Peel en Maas is 100% aandeelhouder van Gemeente Helden Holding BV. Vervolgens 
heeft Gemeente Helden Holding BV een 100% dochteronderneming te weten De Heldense 
Bossen BV. De exploitatie van de camping is in handen van deze BV.  
 
2. Is de door campinggasten geschetste situatie bij u bekend? 
* Zo ja, deelt u onze zorgen? 
 
De brieven van de campinggasten zijn bij ons bekend. De zorgen die door de campinggasten zijn 
geuit in de brieven, zijn onderwerp van gesprek geweest in een recent geplande bijeenkomst.  
 
3. Juíst als aandeelhouder moeten we de vinger aan de pols houden, is dat ook uw 
mening? 
 
De camping is ondergebracht in een aparte BV en daarmee is de exploitatie van de camping 'op 
afstand gezet'. In de statuten is vastgelegd dat er een Raad van Commissarissen (RvC) wordt 
ingesteld. Deze RvC ziet namens de aandeelhouder toe op de gang van zaken en het 
functioneren van de directie. De taken en bevoegdheden van een Raad van Commissarissen zijn 
wettelijk geregeld.  
 
4. Zijn er regelmatig gesprekken met de directie van de camping? 
* Zo ja, zijn deze zorgen reeds onderwerp van gesprek? 
 
In het voorjaar en najaar vinden er gesprekken plaats met de Raad van Commissarissen waarbij 
de directeur ook aanwezig is. Mocht het nodig zijn dan is er ook tussentijds contact met de 
directeur en/of leden van de RvC. 
De zorgen die door de campinggasten zijn geuit in de brieven, zijn onderwerp van gesprek 
geweest in een recent geplande bijeenkomst.  
 
5. Zijn er na het signaal dat er mogelijk asbest aanwezig zou zijn in een geplaatst chalet 
reeds controles geweest door milieuambtenaren of staat dit nog op de planning?  
 
Binnen enkele dagen na het ontvangen van dit signaal heeft een controle plaatsgevonden op de 
camping. Uit deze controle is gebleken dat er geen sprake is van asbest. Verder hebben we op 3 
april een integrale controle uitgevoerd op de camping. We hebben hierbij gecontroleerd op de 
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onderdelen waarvoor de gemeente bevoegd is, zoals bouwen, asbest, brandveiligheid en 
huisvesting arbeidsmigranten. Deze controle is samen uitgevoerd met Veiligheidsregio Limburg 
Noord (brandweer). Tijdens deze controle stelden wij vast dat er geen overtredingen of 
onvolkomenheden op de gecontroleerde onderdelen zijn aangetroffen. Er is voor ons dan ook 
geen aanleiding om verder handhavend op te treden. 
 
In de brieven wordt verder aangegeven dat er mogelijk strafbare feiten plaatsvinden op de 
camping. We hebben de briefschrijvers erop gewezen dat zij hiervan melding kunnen maken bij 
de politie. Verder hebben wij als gemeente dit signaal gedeeld met de politie.  
  
6. Wat is verstandig om te doen in deze situatie. Welke rol speelt de raad van 
Commissarissen en wat kan het college c.q. de gemeenteraad in deze betekenen? 
 
De bevoegdheden van de Raad van Commissarissen zijn wettelijk geregeld. Het is een taak van 
de Raad van Commissarissen om erop toe te zien dat een passende reactie/ antwoord wordt 
gegeven richting de campinggasten af passende maatregelen neemt richting de directie mocht zij 
dat nodig achten. Aangezien de rol van de RvC wettelijk is geregeld om namens de gemeente 
Peel en Maas toezicht te houden is de rol van de gemeente ook wettelijk ingeperkt. Mocht blijken 
dat de RvC haar rol niet correct invult dan kan de gemeente binnen wettelijke kaders hierop 
acteren. Tot op heden is daar geen aanleiding toe.    
 
7. Binnen welke termijn kan het college deze situatie aanpakken zodat deze zomer de 
camping weer leefbaar is voor iedere recreant? 
 
Zoals aangegeven bij vraag 5 zijn er door ons geen overtredingen of onvolkomenheden 
geconstateerd voor wat betreft de zaken waarvoor de gemeente bevoegd is. Op 18 april jl. heeft 
er een Algemene Vergadering van Aandeelhouders plaatsgevonden waarin de geuite zorgen, 
onderwerp van gesprek zijn geweest.   
 
8. Wilt u de raad meenemen in de vervolgstappen? 
 
Wij informeren u als raad als er belangrijke ontwikkelingen voordoen of als er aanleiding is voor 
vervolgacties.     
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Peel en Maas, 
 
 
 
 
 
de gemeentesecretaris/directeur,                          de burgemeester, 
K.H. Werps-Aerts                                   W.J.G. Delissen-van Tongerlo 


